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Verslag vergadering ParochieComité Obbicht d.d. 5 juli 2021 
ten huize van Ben Haerkens 

 

 

Aanwezig : Ben Haerkens, Jan Hermans, Lion Demarteau en Jac. Lemmens 

 

1. Opening en vaststellen agenda 

Ben Haerkens opent de vergadering met een woord van welkom.  

 

2. - Verslag vergadering 1 juni 2021 

N.a.v. dit verslag. De opdracht voor optie C (verlichting uurwerk/wijzerplaten) is verstrekt. Zie hiervoor 

de toegezonden offerte van Eijsbouts: 

C) Vervanging Eijsonverlichting: ➢ Levering van vier stel nieuwe gepatenteerde EIJSON-verlichtingselementen voor de 

cijfers en wijzers. ➢ Monteren van de verlichting en ringverlichting met blanke koperdraad op de oude ring 

bevestigen, met behulp van een door de opdrachtgever te verzorgen hoogwerker. Meerprijs op A of B, exclusief b.t.w. 

€ 3.950,00 

Er worden verder geen op- of aanmerkingen op het verslag gemaakt.  

 

3. Binnengekomen en uitgaande stukken 

Binnengekomen stukken  

- Gedachtenisprentje mw. Ans van den Bogaard-Hilkens, secrearis van het Gemengd Kerkelijk 

Zangkoor. 

- Kerk in Nood. Verzoek van diaken om in onze parochie informatie te komen verstrekken over 

armodebestrijding  alsook een mogelijke preekbeurt. 

- Gemeente Sittard-Geleen. Reactie van Pieter Meekels. Maarten de Kever heeft doorgegeven dat 

hij de KVK heeft geraadpleegd m.b.t. de eigendomssituatie van de oude kerktoren. Uit deze 

raadpleging blijkt dat de toren inderdaad eigendom is van de gemeente Sittard-Geleen. 

-  

Uitgaande stukken 

- Jan Hermans zegt dat hij met de belastingdienst heeft gecorrespondeerd over de teruggaaf 

energiebelasting 2020. De belastingdienst zal deze belasting op korte termijn overmaken. (Dit is 

inmiddels gebeurd : op 15 juli € 1.041,00)  
 

4. Stand van zaken 5G installatie 

Dinsdag jl. gesproken met Volker Wessels (VW), hoofdaannemer van KPN.  VW gaat een 

vergunningsaanvraag uitdoen voor het leggen van een kabel. Het leggen van de kabel gaat 

waarschijnlijk in september gebeuren. Enexis gaat deze electrokabel aanleggen. Vrijdagmorgen is fa. 

DAEL geweest, deze firma heeft een stroomkast geplaatst. 

Plaatsing van de 5G-installatie zal augustus/september gebeuren. 

 

5. Stand van zaken onkruidbestrijding – begraafplaats en rondom kerk 

Op het kerkhof is onlangs door Ger Jennekens en Jan van Sloun (gedeeltelijk) gespoten. Het is 

afwachten hoe dit uitpakt.  

Aan de Bornerwegkant is de situatie bedroevend. Het onkruid tiert hier welig. Er heeft ook een auto in 

het worteldoek gezeten. Lion wil hier op korte termijn onkruid gaan uittrekken. De kerkhofploeg werkt 
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alleen op het kerkhof! De gemeente doet hier niets. Deze onderhoudt wel de strook van 2 meter aan 

de marktzijde en het grasveld aan de torenzijde. Vervolgens wordt gesproken over spuitmaterialen 

(spuit etc.). 

 

6. Vervolg toekomst kerkgebouw 

Dit ligt vanwege corona stil. We kunnen nog steeds hierdoor geen overleg met de gemeenschap 

hebben. Jan Hermans zegt dat de situatie rond corona op dit moment vrij stabiel is. Wellicht is overleg 

op termijn mogelijk. 

Ben haakt hierop in met de melding dat momenteel de gemeente Sittard-Geleen doende is met de 

nota Kerkenvisie. Ger Theelen is hier namens onze federatie mee in gesprek. Onze federatie hoort in 

het dekenaat Susteren maar het grondgebied is gemeente Sittard-Geleen. De volgende bespreking 

vindt plaats op 17 juli. 

Ben stelt voor om met Concordia en met Michel van Sloun in gesprek te gaan. Jan Hermans refereert 

ook aan de organisatie van het Maasgouwtournooi. Mogelijk kunnen in de toekomst hier meerdere 

tournooien georganiseerd worden. 

Lion zegt dat we moeten waken, met een goede onderbouwing, dat t.z.t. onze kerk niet gesloten hoeft 

te worden. De gemeente heeft hier geen zeggenschap over.  

 
7. Openstelling kerkgebouw 

De consept bruikleenovereenkomst voor openstelling van de Willibrorduskapel in de Ecrevissestraat 

wordt naar de gemeente (Maarten de Kever) gestuurd. 

 

8. Informatie vanuit federatiebestuur (FB) 

- In Born is blikseminslag geweest ergens in de omgeving van het kerkgebouw/pastorie. Er is 

behoorlijke schade aangericht. Men is druk doende om dit te herstellen. 

- In Born zijn er klachten over het luiden van de klokken. Hier wordt meer geluid danelders in de 

federatie. Er gaat afstemming plaatsvinden tussen de parochies dit zoveel mogelijk gelijk te trekken. 

Pastoor gaat met bestuursleden/kosters e.e.a. afstemmen. 

Als we in Obbicht het luiden willen automatiseren zullen we een offerte van Eijsbouts moeten 

opvragen. Jan Hermans gaat hiernaar informeren. 

- Het actuele kerkhofreglement is onlangs door het federatiebestuur goedgekeurd. Het gaat nu 

naar het bisdom voor de bisschoppelijke goedkeuring. 

- Morgen vergadert de cie. P & O. Met name gaat men het dan hebben over het uitgestelde 

priesterjubileum van pastoor Houwman. De bedoeling is om dit op 10 oktober te vieren. Op deze 

middag is dan ook de vrijwilligersbijeenkomst. 

- Werkgroep migratie grafbestanden gaat op korte termijn van start. Jan Hermans gaat hier 

namens onze parochie in participeren. 

- Coronamaatregelen. Het aanmelden voor de mis hoeft niet meer. Wel de 1,5 m in acht nemen 

en de andere maatregelen (presentielijst invullen en handen ontsmetten) zijn van toepassing.. 

- Voertuigenzegening. As. zondag vindt deze in Obbicht plaats. 

 

9. Actiepuntenlijst, activiteitenkalender en besluitenlijst 

Betreffende lijsten worden op hun actualiteit bekeken en daar waar nodig aangepast. 

 

Actiepuntenlijst 

Ben stuurt een datumprikker voor het etentje. Jac. geeft aan welk restaurant zijn voorkeur heeft, 

vervolgens stuurt Ben de datumprikker.  
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Activiteitenkalender 

Geen bijzonderheden. 

 

Besluitenlijst 

Toevoegen aan de besluitenlijst: 

Revisie aan CV-ketel uitvoeren. 

 

10. Rondvraag 

- Verwarmingsketel. Lion en Jac. informeren het PC over de stand van zaken m.b.t. de revisie van 

de CV-ketel. We pakken de hele ketel uit elkaar, incl. het front. We kunnen dan zien wat er mankeert. 

Peter de Bruijn komt dan kijken wat hij kan betekenen en zien wat hij tegenkomt. Fa. Akkermans kan 

dan met een rookapparaat testen. Het PC besluit hierna om deze revisie (met de bijbehorende kosten) 

uit te voeren. 

- Huur kerkgebouw. Na een korte discussie wordt besloten om de volgende huurprijzen voor de 

huur van het kerkgebouw te hanteren : bij gebruik van de verwarming : € 25,00 per uur; zonder 

verwarming wordt dit € 15,00. 

- Stoppen drukkerij. Drukkerij Corten stopt per 1 augustus as. met zijn bedrijfsactiviteiten. Dat 

betekent dat we in zee gaan met drukkerij Econoom uit Beek. Leon Groenenberg heeft met deze 

drukkerij afgesproken dat de huidige conditities gehandhaafd blijven. 

- Verdeling bezorging federatieblad. Vanwege vakantie van Gerda Stipsen zullen de PC-leden het 

komende federatieblad zelf huis-aan-huis bezorgen. Jan Hermans zal een verdeling maken en de 

bladen aanleveren. 

 

11. Sluiting  

Niets meer aan de orde zijnde sluit Ben Haerkens om 16:25 uur de vergadering en wenst allen nog een 

prettige dag. 

 

Volgende vergadering :  maandag 13 september 2021  :  Jan Hermans .   Aanvang 14.30 uur. 

 

Goedkeuring verslag : 

 

Ben Haerkens               Jan Hermans   Jac. Lemmens      Lion Demarteau 

 

 

 

   

--------------------   --------------------       ----------------             ------------------ 

                  

                

Vergaderdatums 2021: 

18 januari Ben Haerkens (MEET)  5 juli   Ben Haerkens 

1 maart Jan Hermans (MEET)  13 september  Jan Hermans 

12 april Jac. Lemmens (MEET)  25 oktober    Jac. Lemmens 

25 mei (di) Parochiezaaltje (Lion)  6 december  Lion Demarteau  


